
FAU Møte 19.02.20 

 

Tilstede: Alle klassetrinn representert. Avdelingsdirektør for oppvekst og kultur. 

 -Formell innkalling ble ikke utsendt til dette møtet. 

 

Saksliste: 

1. Skoleledelse 

2. Skolemiljø 

3. Pågående saker 

4. Eventuelt 

 

1. Skoleledelse: 

- Vedrørende Røklands skoles situasjon, er rektor sykemeldt. Kommunalleder meddeler at det er 

utlyst et vikariat i 100% som rektor, med ansettelse snarest frem til 31.07.20. I henhold til 

kommunens retningslinjer er dette en intern utlysning med søknadsfrist 27.02.2020. 

- I påvente av ansettelse er rådgiver fungerende rektor ved Røkland skole. Administrative forhold 

vil være fordelt mellom fungerende rektor og avdelingsdirektør. 

- Ved behov for kontakt med skolen er det fortinnsvis kontaktlærer som skal benyttes. Utover dette 

kontaktes fungerende rektor eller avdelingsdirektør. FAU leder stiller seg også tilgjengelig for 

henvendelser. 

- FAU er involvert i prosessen vedrørende utlysning, og vil følge denne tett opp. Oppdateringer 

kommer fortløpende. 

- FAU leder ønsker tett samarbeid med fungerende rektor, og vil uttrykke forventinger til samarbeid. 

2. Skolemiljø: 

- Vedrørende tilsyn, jobbes det spesifikt med å lukke avvik frem mot vinterferien. 

- Skolen har søkt om å få delta på er 2- årig prosjekt knyttet til skolemiljø. Det ventes svar midt i 

mars om vi får plass. 

- I kvalitetsmeldingen er det ønskelig at foreldregruppa gir sin stemme. Elevene skal også komme 

med bidrag. 

- Skolemiljøknappen blir ivaretatt av fungerende rektor. 

- Avdelingsdirektør ønsker å møte FAU etter vinterferien for gjennomgang av psykososial plan. 

Bidrag i form av tiltak og aktiviteter er ønskelig. Videre skal denne planen gjennomgås av SU og 

SMU. 

 

 



 

 

3. Pågående saker: 

- Utbedring av skolevei er fortsatt en aktiv sak. 

- Mobilbruk oppleves fortsatt problematisk. FAU ønsker å komme med anbefalning. 

- Vedrørende ungdomskoleelever og friminutt inne eller ute, samt forlate skolens område, vil det 

kreve endring av skolens reglement. 

4. Eventuelt: 

- Forslag om bruk av app( Trello), i arbeid med kommunikasjon mellom FAUs representanter, for å 

oppnå effektivitet og løpende dialog. FAU er enig om å prøve det ut. 

- Det oppleves problematisk å kontakte skolens administrasjon. Det er ønskelig å få 

kontaktinformasjon tilsendt via Transponder. Det uttrykkes også behov får å oppnå kontakt med 

vikarer, når kontaktlærer ikke er tilgjengelig. 

- Ved ekstraordinære møter blant annet knyttet til klassemiljø, hvor det sees behov for kontaktlærer 

tilstede, vil kontaktlærer få mulighet til dette med utbetaling av lønn? Avdelingsdirektør undersøker 

dette. 

- Det uttrykkes ønske om møte angående blant annet rus og mobilbruk, gjerne med politi tilstede. 

Barnevakten.no blir også nevnt. 

- Foreldre opplever at elever kommer hjem og gir uttrykk for å være utrygge på miljømessige 

forhold ved SFO. FAU leder tar tak i dette fortløpende. I denne forbindelse blir FAU enig om å 

undersøke hvilke regler som gjelder for foreldresamarbeid ved SFO. 

- Det oppleves utfordrende atferd på småtrinnet i form av av slag og kliping på intime soner. Det 

viser seg å være et voksende problem. Avdelingsdirektør blir informert om dette. FAU ønsker at 

helsesøster blir koblet på saken, og oppfordrer foreldre til å snakke med sine barn. 

 

 

 

Neste møte: Uke 11, etter ønske fra avdelingsdirektør. Innkalling kommer. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 


